

TENDER ADDENDUM**Climate Risk Assessment and
Adaptation Plan****MA039****June 18, 2021****Page 1 of 1****ADDENDUM No. 2**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. Can NCC provide one or more examples of what types and formats of information have been assigned a level of protection (i.e. what is the nature of the protected information), whether we will have to store, process, or otherwise handle protected information at our offices and/or on our IT systems, and also the proportion of material that is unprotected, Protected A, and Protected B?

A1. Refer to article 5.29 of the bid solicitation. This article covers classified and unclassified documents.

Q2. Concerning the number of relevant projects – if there are more than three supplied in the company experience section, what is the scoring split?

A2. As per indicated at article 1 of the Point Rated Technical Criteria, 3 projects are required, and the maximum points allotted is 15 based on 5 points per project. However, additional projects are highly recommended.

ADDENDA À LA SOUMISSION**Évaluation des risques climatiques et plan
d'adaptation****MA039****Le 18 juin 2021****Page 1 de 1****ADDENDA no. 2**

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. La CCN peut-elle fournir un ou plusieurs exemples des types et des formats de renseignements auxquels un niveau de protection a été attribué (c.-à-d. quelle est la nature des renseignements protégés), si nous devons les stocker, traiter ou traiter autrement des renseignements protégés dans nos bureaux et/ou sur nos systèmes de TI, ainsi que la proportion de matériel non protégé, Protégé A et Protégé B?

R1. Se reporter à l'article 5.29 de la demande de soumissions. Cet article porte sur les documents classifiés et non classifiés

Q2. En ce qui concerne le nombre de projets pertinents – s'il y en a plus de trois dans la section sur l'expérience de l'entreprise, quelle est la répartition des points?

R2. Conformément à l'article 1 des Critères techniques cotés par points, trois projets sont requis, et le maximum de points alloué est de 15 points par projet. Toutefois, d'autres projets sont fortement recommandés.

Q3. Is it possible to propose a back up/alternate Project Manager?

A3. No

Q4. How would the addition project management support be evaluated in terms of years of experience?

A4. Not applicable

Q3. Est-il possible de proposer un remplaçant ou un gestionnaire de projet suppléant??

R3. Non

Q4. Comment le soutien à la gestion de projet supplémentaire serait-il évalué en fonction des années d'expérience?

R4. Non applicable

Micheline Al-Koutsi
Senior Contract Officer / Agente principale de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux
micheline.al-koutsi@ncc-ccn.ca